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Vragen van de leden Van Leeuwen
en Polderman (beiden SP) aan de
minister van Volkshuisvesting,
Ruimtelijke Ordening en Milieubeheer
over het verdwijnen van volkstuinen.
(Ingezonden 18 september 2009)

1
Is het bericht waar dat er in tien jaar
tijd voor 200 hectare aan volkstuinen
is opgeheven?1

2
Is het waar dat woningbouw de
belangrijkste reden voor het
verdwijnen van de volkstuinen is? Zo
nee, wat is dan volgens u wel de
reden?

3
Hoe verhoudt het verdwijnen van de
200 hectare volkstuinen zich tot de
regel dat volkstuinen bij
bestemmingswijziging moeten
worden ontzien of elders in de
gemeente moeten worden
gefaciliteerd, zoals in de Nota
Ruimte2 is vastgelegd?

4
Hoe verhoudt zich het verdwijnen van
de 200 hectare volkstuinen tot het
streven naar meer aanleg en behoud
van voldoende groen in de stad, zoals
in de Nota Ruimte vastgelegd?

5
Hoe houdt u momenteel toezicht op
het naleven van deze regels? Bent u
bereid dit toezicht aan te scherpen,
zodat gemeenten de voornoemde

regels beter naleven? Zo nee,
waarom niet?

6
Bent u bereid gemeenten aan te
spreken dat het aantal vierkante
meters dat zij als compensatie voor
verplaatsing aanbieden, vergelijkbaar
in grootte en van vergelijkbare
bodemkwaliteit moet zijn?

1 BN De Stem, 17 september 2009:
«Volkstuintjes in verdrukking».
2 Kamerstuk 29 435.
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